
Fra: Astrid Hildegunn Kahrs Fonnes <askfon@gmail.com> 
Sendt: 7. april 2015 08:55 
Til: Post Austrheim 
Emne: Fwd: FW: Innspill høring videre utbygging breibånd 
 

Subject: Innspill høring videre utbygging breibånd 

  

  

Viser til Austrheim kommunes hjemmeside og innpill til vidare plan for breibåndutbygging . 

 

Kvalvågen var med i planen for utbyggingen i 2014. I følge BKK gjaldt avtalen med kommunen 

kun søre del av Kvalvågen. 

Dette har vi tidligere meldt inn til kommunen, med lovnad fra kommunen at nordre del skulle 

være med i 2015 

I planen for videre utbygging kan vi ikke se at nordre del er medtatt. Og ber herved om at vi 

kommer med. 

  

BKK har i 2014 lagt ned høyspentkabel fra søre del av Kvalvågen og frem til nordre med ny 

trafostasjon der. Ved legging av  

kabel er det også lagt ned trekkrør for fiberkabel frem til den nye trafoen. Det er nå lett å legge 

fiberkabelen frem der. 

I nærheten av den nye trafoen  er det 8-10 husstander som er interessert i fiberbredbånd, samt et 

nytt byggefelt på 12 hustomter. 

Vi kan og være behjelpelig med dugnad/egeninnsats. 

  

Kvalvågen Grendelag ber om at nordre Kvalvågen blir tatt med i planen. 

  

  



Mvh 

for Kvalvågen Grendelag 

Astrid Hildegunn Kahrs Fonnes 

Leder 

  

  

 

 

Denne e-posten har blitt sjekket for virus av antivirusprogramvare fra Avast  
www.avast.com  

  

 
 
------------------------------------------------------------------- 
The information contained in this message may be CONFIDENTIAL and is 
intended for the addressee only. Any unauthorised use, dissemination of the 
information or copying of this message is prohibited. If you are not the 
addressee, please notify the sender immediately by return e-mail and delete 
this message. 
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